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 OBČINA HAJDINA  

O b č i n s k i  s v e t 

 

Številka: 900-1/2010-26 

Datum:  17. 4. 2014 

Z A P I S N I K 

  

26. redne seje Občinskega sveta Občine Hajdina, ki je bila v četrtek, 17. aprila 2014, ob 17. 

uri, v prostorih Občine Hajdina, Zg. Hajdina 44/a. 

 

Sejo je na podlagi 22. člena Poslovnika sklical župan Občine Hajdina mag. Stanislav Glažar, 

ki je z vabilom predlagal naslednji  

 

PREDLOG DNEVNEGA REDA:  

1. Otvoritev, pozdrav in ugotovitev navzočnosti, 

2. Odgovori na pobude in vprašanja, 

3. Pregled in potrditev sklepov in zapisnika 25. redne seje in 1. izredne seje,  

4. Pregled in potrditev dnevnega reda, 

5. Predlog Odloka o zaključnem računu proračuna Občine Hajdina za leto 2013, 

6. Osnutek Odloka o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 

zavoda Glasbena šola Karol Pahor Ptuj, 

7. Predlog Pravilnika o dodeljevanju pomoči za pospeševanje razvoja malega gospodarstva 

v Občini Hajdina, 

8. Predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra, 

9. Predlog Sklepa o soglasju k določitvi cene storitve pomoči družini na domu – socialne 

oskrbe in določitvi subvencioniranja cene storitve pomoči družini na domu – socialne 

oskrbe za leto 2014, 

10. Predlog Soglasja JZ Zdravstvenemu domu Ptuj, k sklepanju podjemnih pogodb, izdajanju 

naročilnic in opravljanju študentskega dela, 

11. Mnenje lokalne skupnosti o kandidatih za imenovanje ravnatelja/ravnateljico OŠ dr. 

Ljudevita Pivka Ptuj, 

11. Pobude in vprašanja. 

 

 

1. OTVORITEV, POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 

 

Župan uvodoma pozdravi navzoče in ugotovi sklepčnost. 

 

Navzoči: Hilda Bedrač, Anton Cestnik, Anica Drevenšek, Franc Krajnc,Uroš Krajnc, Ivan 

Lešnik, Jožica Lešnik, Viktor Markovič, Franc Mlakar, Ivo Rajh, Karl Svenšek, Andrej Tkalec, 

Ivan Vegelj in Maja Vogrinec. 

 

Navzočih je 14 članov sveta s čimer je podana sklepčnost seje, zato je svet lahko nadaljeval s 

sejo in veljavno sprejemal odločitve. 

 

Na seji so prisostvovali še: 

- Valerija Šamprl, direktorica Občinske uprave Občine Hajdina, 

- dr. Marjan Leber, predsednik nadzornega odbora, 

- Karolina Kaisersberger, zapisnikarka. 

 

2. ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA 

 

Župan pove, da je na prejšnji seji bilo sproti odgovorjeno na vsa vprašanja.   
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3. PREGLED IN POTRDITEV SKLEPOV IN ZAPISNIKA 25. REDNE SEJE IN 1. 

IZREDNE SEJE 
 

Predsedujoči daje v obravnavo zapisnik in sklepe 25. redne seje občinskega sveta, ki je bila 

13. marca 2014. 

 

Pripomb ni bilo zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 231: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme zapisnik 25. redne seje v predlagani vsebini. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno  (ZA – 14, od 14 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

Župan daje v obravnavo še zapisnik 1. izredne seje, ki je bila 31. marca 2014. 
 

Pripomb ni bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji 
 

SKLEP št. 232: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme zapisnik 1. izredne seje v predlagani vsebini. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno  (ZA – 14, od 14 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 
 

4. PREGLED IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 

Župan pove, da ima današnji dnevni red 11 točk. Pisno gradivo je bilo priloženo k vabilu in 

objavljeno na spletni strani občine. Sestala se je tudi Statutarno pravna komisija, zato prosi 

predsednika komisije, Viktorja Markoviča, da poda stališče komisije.  
 

Viktor Markovič pove, da na točke dnevnega reda, člani Statutarno pravne komisije nimajo 

pripomb. Pove, da je na Statutarno pravni komisiji bila razprava glede prejšnje seje 

občinskega sveta,  ko je bilo govora o rebalansu proračuna in v zvezi s tem, kar se je dogajalo 

pri sami razpravi o rebalansu in o članku, ki je bil objavljen v Štajerskem tedniku. Pove še, da 

se tč. 6 - Osnutek Odloka o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-

izobraževalnega zavoda Glasbena šola Karol Pahor Ptuj, sprejme po skrajšanem postopku. 

 

Župan člane občinskega sveta sprašuje, če ima kdo kakšen predlog za umik ali razširitev 

dnevnega reda. 

 

Župan ugotovi, da ni nobenih pripomb, zato v skladu z 20. členom Statuta občine Hajdina in 

33. členom Poslovnika občinskega sveta daje na glasovanje naslednji 
 

SKLEP št. 233: 

Občinski svet Občine Hajdina potrjuje predlagani dnevni red. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 14, od 14 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

5. PREDLOG ODLOKA O ZAKLJUČNEM RAČUNU PRORAČUNA OBČINE 

HAJDINA ZA LETO 2013 

 

Župan seznani odbor, da je župan tisti, ki je predlagatelj Odloka o zaključnem računu 

proračuna Občine Hajdina za leto 2013. Računovodkinjo Lidijo Terbulec prosi, da poda 

obrazložitev k zaključnemu računu. 
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Lidija Terbulec obrazloži, da Zaključni račun proračuna Občine Hajdina za leto 2013 

sestavljajo splošni in posebni del. V splošnem delu je podan podrobnejši prikaz predvidenih 

in realiziranih prihodkov in odhodkov oz. prejemkov in izdatkov iz bilance prihodkov in 

odhodkov, računa finančnih terjatev in naložb ter računa financiranja, v posebnem delu pa 

prikaz predvidenih in realiziranih odhodkov in drugih izdatkov proračuna Občine Hajdina za 

leto 2013. Sestavni del zaključnega računa je tudi načrt razvojnih programov, v katerem je 

podan prikaz podatkov o načrtovanih vrednostih posameznih projektov, njihovih spremembah 

tekom leta 2013, ter o njihovi realizaciji v tem letu. Do 28. februarja je potrebno Zaključni 

račun Občine Hajdina posredovat na  AJPES, Agencija Republike Slovenije za javno pravne 

evidence in storitve, in do 31. marca na Ministrstvo za finance. V mesecu aprilu pa ga je 

potrebno posredovat v obravnavo tudi Občinskemu svetu. 

 

Župan pove, da je sam s proračunom in zaključnim računom zadovoljen, kar pokažejo tudi 

številke in vidi se, da smo realno načrtovali in veliko naredili. Največ je bilo vloženih sredstev 

za investicije in največja investicija je kanalizacija, vzporedno pa je še veliko drugih 

investicij. O gradivu je razpravljal Odbor za javne finance in prosi predsednika, Iva Rajha da 

poda stališče odbora. 

 

Ivo Rajh pove, da je na Odboru za javne finance bilo sprejeto stališče, da Odlok o zaključnem 

računu proračuna Občine Hajdina za leto 2013 sprejme, v predlagani vsebini. 

 

Župan prosi še za stališče predsednika Nadzornega odbora Občine Hajdina, dr. Marjana 

Lebra.  

 

Marjan Leber pove, da nadzorni odbor nima nobenih pripomb na zaključni račun. Vse je 

pripravljeno v skladu z navodili in priporočili. Iz poročila je razvidna racionalna poraba 

občinskih sredstev, predvsem pa učinkovito delo glede realizacije investicij.  

 

Župan odpira razpravo. 

 

Anton Cestnik sprašuje glede zadolževanja če je ta tabela na str. 15 verodostojna za vsa leta. 

 

Lidija Terbulec odgovori, da je v tej tabeli točno opredeljeno stanje zadolženosti na dan 31. 

12. 2013.  

 

Druge razprave ni bilo, zato daje župan na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 234: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme Zaključni račun proračuna občine Hajdina za leto 

2013. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 14, od 14 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

 

6. OSNUTEK ODLOKA O DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA 

VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA GLASBENA ŠOLA KAROL PAHOR 

PTUJ 

 

Župan pri tej tč. prosi za obrazložitev Hildo Bedrač, predsednico Odbora za negospodarske 

dejavnosti. 
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Hilda Bedrač pove, da je na Odboru za javne finance bilo sprejeto stališče, da se Odlok o 

dopolnitvah odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Glasbena šola 

Karol Pahor Ptuj, sprejme v predlagani vsebini.  

 

Župan odpira razpravo. 

 

Razprave ni bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 235: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme predlog Odloka o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 

javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Glasbena šola Karol Pahor Ptuj. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 14, od 14 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

 

7. PREDLOG PRAVILNIKA O DODELJEVANJU POMOČI ZA POSPEŠEVANJE 

RAZVOJA MALEGA GOSPODARSTVA V OBČINI HAJDINA 

 

Župan pove, da je Pravilnik o dodeljevanju pomoči za pospeševanje razvoja malega 

gospodarstva v Občini Hajdina obravnaval Odbor za gospodarske dejavnosti, zato prosi 

predsednika odbora, Karla Svenška, da poda stališče odbora. 

 

Karl Svenšek pove, da je na Odboru za gospodarske dejavnosti bilo sprejeto stališče, da se 

Pravilnik o dodeljevanju pomoči za pospeševanje razvoja malega gospodarstva v Občini 

Hajdina, sprejme v predlagani vsebini. 

 

Župan odpira razpravo. 

 

Razprave ni bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 236: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme predlog Pravilnika o dodeljevanju pomoči za 

pospeševanje razvoja malega gospodarstva  v Občini Hajdina. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 14, od 14 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

 

8. PREDLOG SKLEPA O UKINITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA 

 

Župan pove, da je predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra obravnaval 

Odbor za javne finance, zato prosi predsednika tega odbora, Iva Rajha, da poda stališče 

odbora. 

 

Ivo Rajh pove, da je na Odboru za javne finance bilo sprejeto stališče, da se predlog Sklepa o 

ukinitvi statusa grajenega javnega dobra, sprejme v predlagani vsebini. 

 

Župan odpira razpravo. 

 

Razprave ni bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 237: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega 

dobra. 
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Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 14, od 14 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

9. PREDLOG SKLEPA O SOGLASJU K DOLOČITVI CENE STORITVE POMOČI 

DRUŽINI NA DOMU – SOCIALNE OSKRBE IN DOLOČITVI 

SUBVENCIONIRANJA CENE STORITVE POMOČI DRUŽINI NA DOMU – 

SOCIALNE OSKRBE ZA LETO 2014 

 

Župan pove, da je predlog Sklepa o soglasju k določitvi cene storitve pomoči družini na domu 

– socialne oskrbe in določitvi subvencioniranja cene storitve pomoči družini na domu – 

socialne oskrbe za leto 2014 obravnaval,  Odbor za javne finance, zato prosi predsednika 

tega odbora, Iva Rajha, da poda stališče odbora. 

 

Ivo Rajh pove, da je na Odboru za javne finance bilo sprejeto stališče, da se predlog Sklepa o 

soglasju k določitvi cene storitve pomoči družini na domu – socialne oskrbe in določitvi 

subvencioniranja cene storitve pomoči družini na domu – socialne oskrbe za leto 2014,  

sprejme v predlagani vsebini. 

 

Župan odpira razpravo. 

 

Razprave ni bilo zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 238: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme predlog Sklepa o soglasju k določitvi cene storitve 

pomoči družini na domu – socialne oskrbe in določitvi subvencioniranja cene storitve 

pomoči družini na domu – socialne oskrbe za leto 2014. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 14, od 14 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

10. PREDLOG SOGLASJA JZ ZDRAVSTVENEMU DOMU PTUJ, K SKLEPANJU 

PODJEMNIH POGODB, IZDAJANJU NAROČILNIC IN OPRAVLJANJU 

ŠTUDENTSKEGA DELA 

 

Župan pove, da je tudi to tč. dnevnega reda obravnaval Odbor za javne finance zato prosi 

predsednika, Iva Rajha,  da poda stališče odbora. 

 

Ivo Rajh pove, da je na Odboru za javne finance bilo sprejeto stališče, da se Soglasje JZ 

Zdravstvenemu domu Ptuj, k sklepanju podjemnih pogodb, izdajanju naročilnic in opravljanju 

študentskega dela, sprejme v predlagani vsebini. 

 

Župan odpira razpravo. 

 

Razprave ni bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji   

 

SKLEP št. 239: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme predlog Soglasje JZ Zdravstvenemu domu Ptuj, k 

sklepanju podjemnih pogodb, izdajanju naročilnic in opravljanju študentskega dela . 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 14, od 14 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 
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11. MNENJE LOKALNE SKUPNOSTI O KANDIDATIH ZA IMENOVANJE 

RAVNATELJA/RAVNATELJICO OŠ DR. LJUDEVITA PIVKA PTUJ 

 

Župan pove, da smo prejeli dopis OŠ Ljudevita Pivka Ptuj, da podamo mnenje k kandidatom 

za ravnatelja oz. ravnateljico te šole. Točko je obravnaval Odbor za negospodarske 

dejavnosti, zato prosi predsednico odbora, Hildo Bedrač, da poda stališče. 

 

Hilda Bedrač pove, da je Odbor za negospodarske dejavnosti sprejel stališče, da daje 

pozitivno mnenje k predlaganima kandidatkama. 

 

Župan odpira razpravo. 

 

Anton Cestnik predlaga,  da se podpre ena kandidatka. 

 

Župan odgovori, da tudi v primeru, če vse lokalne skupnosti podpremo eno kandidatko je 

potem sveta zavoda tisti, ki odloči, zato predlaga, da se podpreta obe kandidatki. 

 

Druge razprav eni bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 240: 

Občinski svet Občine Hajdina daje pozitivno mnenje obema kandidatkama, za ravnateljico 

OŠ Ljudevita Pivka Ptuj. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 14, od 14 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

 

12. POBUDE IN VPRAŠANJA 

 

1. Župan poda naslednje informacije: 

 

- Veliko je bilo prireditev v naši občini. Počasi se zaključujejo občni zbori. Kar nekaj je bilo 

tudi premier gledaliških iger. Uspešno smo zaključili čistilno akcijo. Uspešna je bila 

prireditev zasadite potomke stare vinske trte iz Lenta. Nekaj prireditev pa je še pred nami. 

V petek 25. aprila je prireditev peka perutničk na trgu pred PSC, potem postavitve majskih 

dreves po posameznih vaških skupnostih, Florjanova nedelja, gasilsko tekmovanje v 

Gerečji vasi. 

- Glede investicij pa pove, da tako kot je zapisano v proračunu tako se tudi izvajajo sproti 

se sestajamo tudi z vodji investicij in probleme tudi sproti rešujemo. Dela se na področju 

komasacije. Dela se na zborniku. 

- Župan še spomni na strokovno ekskurzijo kletarjev, ki bo 8. maja in strokovno ekskurzijo 

občinskega sveta, ki bo od 5. do 7. septembra v Karlovy Vary. 

 

2. Anton Cestnik pove, da je  VO Draženci imel sejo glede ležečih ovir in na tej seji je bilo 

zelo neprijetno. Vaški odbor je moral odločat o nečem, o čemer ni pristojen, saj je prepričan, 

da je za to zadevo pristojen Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. 

 

Župan pove, da je to težava, ki jo je potrebno urediti. Pove, da se je sam pogovarjal s 

predsednikom VO Draženci in dogovorjeno je bilo, da se skliče seja VO in da občinska 

uprava razpošlje vabila temu delu vasi, drugega ni želel.  

 

Ivo Rajh pove, da je  tudi sam bil prisoten na tem vaškem odboru in res bilo zelo neprijetno, 

tako kot je že povedal Anton Cestnik. Tam so bili prisotni ljudje, ki zagovarjajo eno in ljudje, 

ki zagovarjajo drugo stališče, zato so se prepirali med sabo. Zapisnik in stališče bo vaški 
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odbor sicer poslal na občino, ampak bi pa verjetno bilo  dobro in lažje, da bi bil tam prisoten 

še nekdo iz Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. 

 

Viktor Markovič se vključi v razpravo kot predsednik Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem 

prometu pove, da je stališče sveta  jasno in glasno, da se treba držati zakona in to je, da bodo 

te ležeče ovire tam, kjer morajo biti, to je ob javnih ustanovah kot so npr. šole. To da smo jih 

naredili po celi občini na vsakem koncu in kraju to ni pravilno. Vse tiste, ki ne sledijo zakonu 

o cestnem prometu bi morali odstraniti, vendar bi to žal bil preveliki strošek. O tem je bilo 

govora na Svetu za preventivo in sprejeto je bilo stališče, da se treba držati zakona in tega 

stališča Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu ne bo spremenil. 

 

3. Anica Drevenšek sprašuje, kako daleč je naš občinski prostorski načrt, da se naj glede na 

to, da ljudje kar sprašujejo o tem, do naslednje seje  pripravi konkretni odgovor.  

 

Župan odgovori, da bo do naslednje seje pripravljen odgovor, Skupne občinske uprave. 

 

4. Anton Cestnik sprašuje predsednika nadzornega odbora, zakaj se ne loti programa, ki si ga 

je zastavil, in sicer gre za neurje 2008. 

 

Marjan Leber odgovori, da to ni tako enostavna zadeva in pove, da so nadzor investicije vrtca 

izvajali dve leti pove, da poskusili bodo, ni pa nujno, da bo zadevo možno izvesti. 

 

 

SKLENITEV SEJE 

Dnevni red 26. redne seje Občinskega sveta Občine Hajdina je bil izčrpan, zato je 

predsedujoči sejo zaključil ob 17.50.   

 

Zapisala             župan Občine Hajdina 

Karolina Kaisersberger                        mag. Stanislav Glažar 


